
 

 

 
Acta de la Reunió Presencial i Videoconferència de la Junta Directiva de la Unió de 
Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears, celebrada el dia 21 d’abril de 2021. 
 
 
Sent les 12:00 hores del dia 21 d’abril de 2021, es celebra la reunió per videoconferència i presencial de la Junta Directiva de 
l’entitat, prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Informació sobre la Junta de la UAHE celebrada el 03 de març de 2021. 

 TERCER. Informació de la Reunió amb la UPM celebrada el 07 d’abril de 2021. 

 QUART. Reunions de Zona / Situació no Associats. 

 CINQUÈ. Conclusions Assemblea 2021  

 SISÈ. Conferència Caixabank 

 SETÈ. Formació Associats / Web / Altres Propostes / Formació de Comissions. 

 VUITÈ. Preparació Fòrum 2021    ‐      Format Fòrum. 
             ‐      Ponents. 

 ‐      Col∙laboradors. 

 NOVÈ. Assumptes diversos. 
 

 
Assistents: 
Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Pol Salvador Poch, de Ferros Poch, S.A. 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Pol Agustí Olivas, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sr. Angel Dorce Mora, de Hierros y Aceros de Mallorca, S.A.  
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
‐ 
 
Absents: 
Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 
Eduardo Puig, S.A.U. 
Hierros del Mediterráneo, S.A.  
 
                                  
Els assistents, presents o representats, representen el 67% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a la Junta Directiva celebrada el passat 17 de febrer de 2021. 
 

 SEGON. Informació sobre la Junta de la UAHE celebrada el 03 de març de 2021. 
 
El  membres  de  Junta  Directiva,  representants  de  la  UNIÓ  a  la  UAHE  entrants  i  sortints,  comenten  el  trets  més 
rellevants de la Reunió: 
 

‐ Presentació  de  les  noves  incorporacions  de  la  Unió  a  la  UAHE,  agraint  la  bona  feina  feta  per  els  seus 
successors durant els seus anys de mandat. 

‐ Es vol regular les quotes dels Associats que no tenen inscrits els punts de venda. 
‐ Es vol canviar el nom de la UAHE i el seu logotip. 
‐ Es  continuen  realitzant  les  reunions  on‐line  amb  diferents  Fabricants.  Segueixen  sent  d’interès  per  al 

Associats.  
‐ Estadístiques:  Insuficient  informació,  es  demana mes  participació  per  parts  del  Associats,  per  aconseguir 

tenir unes dades mes reals.  
‐ Es segueix apostant fort per el tema de formació.  

 
Els representants de la Unió a la UAHE, un cop finalitzades les reunions de Junta de la UAHE, realitzaran un resum 
per poder enviar a la Junta Directiva de la Unió, de manera que s’informi el mes aviat possible de les novetats i no 
esperar la pròxima Junta Directiva de la Unió per poder explicar‐ho.  
 
La  persona encarregada d’entregar  les Actes  de  la UAHE a  la  secretaria  de  la Unió,  serà  la Vicepresidenta  la  Sra. 
Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 

 

 TERCER. Informació de la Reunió amb la UPM celebrada el 07 d’abril de 2021. 
 
El  nostre  Tresorer  Sr.  Pol  Salvador  Poch,  de  Ferros  Poch,  S.A.,  ens  comenta  el  trets més  rellevants  de  la  reunió 
mantinguda amb el President de la UPM, el Sr. Jaume Roura i la Presidència de la Unió: 
 

‐ Nova Presidència de l’entitat, per netejar la imatge anterior. 
‐ Voluntat de tornar a que formessin part de la UPM 
‐ Tenir una sinergia entre Associacions, per tenir força davant de l’administració pública 
‐ Negociació sindical 
‐ Gran oferta de formació teòrica i pràctica 
‐ Informació de subvencions per les Empreses 
‐ Gran posicionament en difusió, premsa i radio. 
‐ La Quota seria de 2000€ a 3000€ 

 
La Junta Directiva sotmet a votació la voluntat de fer‐se socis de la UPM. Vots en contra 6. Vots a favor 0. 
Es demana a la secretaria de la Unió, es fiqui en contacte amb la UPM per donar a conèixer la seva decisió. 

 

 QUART. Reunions de Zona / Situació no Associats. 
 
Es tornen a incentivar les reunions del Baix Llobregat, es pensa que la primera a anat be i de manera cordial.  
Es voldria fer el mateix per les altres zones.  
 
Activació i seguiment de les reunions al Baix Llobregat. 
Realitzada reunió el 21 d’abril. 
Pendent reunió el 28 de maig. 
 
Activació i seguiment de les reunions a Girona. 
Realitzada reunió el 10 de març. 
Pendent reunió el 28 d’abril. 
 
 



 
 

Nous vocals de les Zones:  
 

‐ Vocal del Baix Llobregat:   Ferros Brugués, S.A. 
‐ Vocal del Tarragona:    Ferros Poch, S.A. 
‐ Vocal de Lleida:     Hierros del Mediterráneo, S.A.  

 
El President el Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L., es farà càrrec de fer diverses trucades per intentar 
parlar amb No Associats i que vulguin formar part d’aquesta nova etapa. ( Ferros Prudenci i Bisbal ) 
 

 CINQUÈ. Conclusions Assemblea 2021 
 
La  Junta Directiva Troba  correcte  la  realització  via  Zoom de  l’Assemblea General,  resta pendent de  veure  com es 
realitzarà la Assemblea 2022 si de forma presencial, on‐line o mixta.  
 

 SISÈ. Conferència Caixabank 
 
Caixabank han proposat dues dates per poder realitzar la seva conferència sobre les Matèries Primes. El 05 i e 12 de 
maig.  La  Junta  Proposa  el  dia  05  de maig  a  les  11:00h  per  després  a  les  12:00h,  poder  tenir  un  col∙loqui  amb el 
Associats un cop finalitzada la ponència. Restem a l’espera de confirmació per part de Caixabank.  
 

 SETÈ. i VUITÈ. Formació Associats / Web / Altres Propostes / Formació de Comissions – Preparació Fòrum 2021 
 
Per manca de temps es queden aquests punts del ordre del dia per la propera Junta Directiva.  
Es proposa avançar la Junta Directiva prevista pel dia 16 de juny, per poder fer el més aviat possible el format del 
Fòrum 2021. 

 

 NOVÈ. Assumptes diversos. 
 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Pendent de realitzar la Reunió de Estives, pendent de PROCICAT. 
‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió 
‐  Es  proposa  realitzar  amb Wecongress  reunions  cada  dos  mesos  amb  els  Associats.  En  temes  de  Formació, 
realitzar cursets on‐line o el que es cregui interessant. 
 
 

 
 
El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Jose Arimany Palau, en representació de                     Sr. Jose Casanovas Crusafon, en representació de 
Arimany Ferros, S.L.            Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 


